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A sivatagban két férfi ballag, amikor meglátnak a távolban egy közeledő oroszlánt. Az egyik gyorsan
elővesz egy futócipőt, és kezdi felhúzni. – Ostoba – szól rá a másik –, hisz’ akármilyen jó ez a cipő, az
oroszlán úgyis gyorsabb, mint te. Mire az egyik: – Tudom, de nekem nem az oroszlánnál kell gyorsabbnak
lennem... Ez a vicc jutott eszembe, amikor Bauer Tamás cikkét olvastam (Rossz irány, ÉS, 2019/12., márc.
22.), amely okosan kimutatja, hogy a Fidesz terve a családtámogatásra nem fogja megoldani a
szaporodást. Ez igaz. De nekünk nem a népességfogyás rémével kell szembenéznünk. Nekünk az a
feladatunk, hogy Magyarország népessége lassabban fogyjon, mint a többi európai országé. Ekkor ugyanis
jelentőségünk egyre nő, és előbb-utóbb regionális hatalommá fejlődünk, amit szerintem Orbán Viktor
történelmi küldetésének vall. Bauer Tamás azt írja, ha most képviselő lenne, az Országgyűlésben az
akcióterv kivitelezését szolgáló törvényjavaslatra határozott nemmel szavazna. Lehet, hogy ezért nem
képviselő, és volt pártja is ezért nincs benn a parlamentben? Úgy látszik, a választók észrevették, hogy
amikor képviselő volt, akkor szavazatát olyan intézkedésekhez adta, amelyek a népesedési problémát
nem oldották meg. Bauer Tamás karakánságot mutat azzal, hogy egy népszerű tervet ellenez. Emlékszem
arra, amikor 2008-ban egy népszerűtlen intézkedést vett védelmébe szintén e lap hasábjain. Nevezetesen,
hogy a mamut fizetésű képviselőknek a hivatalos utazásaikról nem kellett bizonylatot bemutatni, és úgy
vették fel a százezreket, miközben mindenki másnak Magyarországon hibátlanul kiállított számlával kellett
igazolni még egy százforintos kiadást is. Így, fájdalom, a tehetősebbek támogatásának kritikája tőle nem
igazán hiteles.
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